
Zápis z výborové schůze Středočeské pobočky klubu německého ovčáka 

konané dne 1.6.2021 na cvičišti v Dobříši od 18:30 hod. 

 

Přítomni: Renata Angelovová Machová, Bc.Markéta Štochlová, Jiří Mach, Ing. Martina Ciprová, Jiří 

Petrus 

Omluveni: 0 

 

Hosté:   Jan Hruška, Ing. Jitka Jozová, Alena Sankotová 

 

Dne 1.6.2021 na Výborové schůzi Středočeské pobočky S ČKNO v 18:30 hodin bylo přítomno 5 členů 

výboru středočeské pobočky. Jednání bylo tedy usnášeníschopné.  

Program schůze  

1. kooptace členů do výboru 

2. plán chovatelských akcí na rok 2022 

3. příprava výroční členské schůze  

4. Informace o řešení pokladny 

5. Různé 

Program schůze byl jednohlasně schválen. 

 

1.  Kooptace do výboru.  Navržený kandidáti: 

 Pavel Vaníček (hlasování – 1 – pro, 3 – proti, 1- zdržel), Alice Nelibová (hlasování – 1 pro, 3- 

proti, 1 – zdržel) Ing. Jitka Jozová hlasování (3 pro, 0 proti, 2 – zdrželi) Alena Sankotová 

(hlasování  3- pro, 0 – proti, 2 – zdrželi)  

Hlasováním byli do výboru pobočky kooptováni Ing. Jitka Jozová a Alena Sankotová. Výše 

jmenovaní souhlasí s kooptací do konce volebního období.  

 

Výbor schválil uzavření schůze pouze pro zvolené kandidáty. Hlasování 3 pro, 2 proti, 2 zdrželi.  

 

 

 

 

- Výbor pobočky navrhl a následně schválil na funkci předsedy středočeské pobočky klubu 

S ČKNO Jiřího Macha. Hlasování 6 – pro, 0 – proti, 1 – zdržel.  

- Výbor pobočky schválil na funkci jednatele středočeské pobočky klubu S ČKNO Ing. Martinu 

Ciprovou. Hlasování 5 – pro, 1 – proti, 1 – zdržel 

- Výbor pobočky navrhl a následně schválil na funkci krajského poradce chovu středočeské 

pobočky klubu S ČKNO Bc. Markétu Štochlovou. Hlasování  4 – pro, 1 – proti, 2- zdrželi 



- Výbor pobočky navrhl a následně schválil na funkci krajského poradce výcviku středočeské 

pobočky klubu S ČKNO Ing. Jitku Jozovou. Hlasování 6 – pro, 0 – proti, 1 – zdržel 

- Výbor pobočky navrhl a následně schválil na funkci pokladní středočeské pobočku klubu 

S ČKNO Alenu Sankotovou, Hlasování 5- pro, 1 – proti, 1 – zdržel 

- Výbor pobočky schválil na krajského poradce pro mládež středočeské pobočky klubu S ČKNO 

Jiřího Petruse. Hlasování 6 pro, 0 – proti, 1 – zdržel 

- Výbor pobočky navrhl a následně schválil na funkci člena středočeské pobočky klubu S ČKNO 

Renatu Machovou Angelovovou. Hlasování 6 – pro, 0 – proti, 1 – zdržel 

 

Na základě těchto změn bude provedeno:  

- Předání funkcí dne 19.6.2021 od 9:00hod. před výroční členskou schůzí. Hlasování – 7 –

pro 

- Aktualizaci údajů na web  - zajistí Ing. Ciprová 

- Na vědomí předsednictvu S ČKNO – zajistí J. Mach 

 

2. Plán chovatelských akcí na rok 2022 

- R.Machová Angelovová předložila seznam akcí v tomto složení  

- Výstavy : 23.4. KV – Kolín,14.5. – OV Příbram, 27.5. – OV – Zvoleněves, 4.6. – OV Sadská, 

28.10. – OV Zdice, 12.11. – OV Mělník 

- Bonitace: 24.4. – Kolín, 29.5. Kladno, 5.6. Sadská, 21.8. Čejtice, 29.10. Zdice, 12.11. Dobříš, 

13.11. Mělník, 25.11. Zvoleněves 

- Seznam výstav a bonitací společně s kontaktními údaji pořadatelů zašle na Předsednictvo 

R. Machová Angelovová do 13.6.2021 (hlasování – jednohlasně schváleno)  

3. Příprava výroční členské schůze  

- Příprava nové rozšířené prezenční listiny s ohledem na protiepidemiologickou situaci – 

zajistí Ing. Ciprová  

- Výbor pověřil Ing. Ciprovou k jednání se ZKO Kolín ohledně technických záležitostí výroční 

členské schůze.  

- PROGRAM Výroční členské schůze  

1. Zahájení 

2. Volba návrhové komise a zapisovatele 

3. Schválení programu členské schůze 

4. Zprávy jednotlivých funkcionářů  

5. Diskuze 

6. Různé 

7. Usnesení  

8. Závěr 

- Pozvánku na VČS zašle jednatel na OPCH, vedení klubu na zveřejnění na stránkách a na 

webové stránky KP 

- Hlasování jednohlasně schváleno. 

 

4. Informace o řešení pokladny. Revizor Jan Hruška, který měl z minulé schůze za úkol podat na 

bývalou pokladní Heckerovou trestní oznámení, seznámil výbor pobočky o krocích, které učinil. 

Pokladní Heckerová nekomunikuje, proto pan Hruška podal na radu právníka na státní 

zastupitelství v Mělníku podnět k prošetření dne 31.5.2021.   

5. Různé  



- OPCH Rakovník Marcela Šmídová oznámila ukončení své funkce. V řešení Bc. Markéta 

Štochlová.  

- Bc. Markéta Štochlová zjistí místní příslušnost k pobočce dle bydliště Martina Pejši, který 

se přestěhoval do středočeského kraje, stejně jako u OPCH Miloslava Černovského, který 

má ještě nahlášené staré bydliště v jiném kraji.   Hlasování – jednohlasně schváleno. 

- Ing. Ciprová navrhuje. Výbor pobočky prohlašuje za neplatné razítko středočeské pobočky 

klubu S ČKNO č. 4, které má u sebe bývalá pokladní Heckerová  - hlasování jednohlasně 

schváleno.  

- Výbor středočeské pobočky podá na předsednictvo S ČKNO návrh na prošetření členství 

Veroniky Heckerové, které zaplatila pouze ve výši rodinného členství dne 1.1.2021. – zajistí 

předseda. Hlasování – jednohlasně schváleno 

- Výbor středočeské pobočky navrhuje na výroční členskou schůzi členské základně 

k projednání ukončení členství V.Heckerové.                            

- P. Hruška informoval výbor pobočky: na 2.6.2021 je domluvena s prezidentem klubu J. 

Svatoňem návštěvě banky ke zjištění stavu účtu a zablokování podpisových práv k účtu 

pobočky pí. Heckerové.   

- Jiří Mach informoval výbor o záležitosti zrušené výstavě a bonitaci v Sadské. V sobotu 22.5. 

v odpoledních hodinách mi telefonoval p.Černovský, že se na výstavou v Chotěboři 

dozvěděl, že středočeské pobočce bude platit zákaz chovatelských akcí, který byl dne 11.5. 

hlavním revizorem klubu a revizorem stč. pobočky avizován jako zrušený. Takže jsem p. 

Černovskému sdělil, že nás o tomto závěru nikdo z předsednictva klubu neinformoval, a že 

naše poslední informace je, že je všechno v pořádku. 25.5. večer přišel email o 

elektronickém hlasování předsednictva, ve kterém prezidium středočeskou pobočku 

vyzývá ke kooptaci, znovu podmíněnou zrušením akcí středočeského kraje. Druhý den 

jsem se dozvěděl, že na tomto základě ZKO Sadská zrušila výstavu i bonitaci. Po 

telefonickém rozhovoru s prezidentem J.Svatoňem, jsem byl uklidněn, že zákaz platí, jen 

pokud bychom na příští schůzi nekooptovali a prezident klubu mě požádal o kontaktování 

p.Ledviny, který je určený jako kontaktní osoba ZKO Sadské a uklidnění situace. Po 

rozhovoru s p. Ledvinou kdy jsem ho ujistil, že není čeho se obávat, on kvitoval moji 

odpověď s povděkem, že kdyby toto věděl, nebyl by důvod akci rušit. A současné 

informace projednají ještě v klubu. Na základě tězko identifikovatelných okolností, které 

způsobili tuto situaci, bych rád požádal vedení klubu o uvedení věcí na pravou míru.  

- R.Machová Angelovová k tomuto uvádí, že také komunikovala se ZKO Sadskou a snažila se 

je přimět, aby akce pořádali a nerušili je.  

- Příští schůze se uskuteční před výroční členskou schůzí dne 19.6.2021 od 9,00hod.  

- Schůze byla ukončena v 22:30 

- Zápis byl jednohlasně schválen 

 

 

 

 

                                                                                              Zapsala: Ing. Martina Ciprová 

 

 


